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Protokollsanteckning 

Bland förslagen till beslut under ärende 14, Delårsrapport, finns ett tillskott till Bildningsförvaltningen 
på 8,5 miljoner år 2020. Tillskott till bildningsnämnden är lovvärda. Miljöpartiets budgetförslag för 
2020 satsade 40,4 miljoner mer på bildningsnämnden än M/KD styret. I delårsrapporten framgår att 
bildningsnämnden prognostiserar ett underskott på 13 miljoner för året. Prognosen är således att 
styrets förslag inte räcker, utan att svångremmen på bildningsnämnden måste spännas åt ytterligare. 

Miljöpartiet ser att bildningsnämnden behöver förstärkningar, och även om det föreslagna tillskottet 
är positivt ser vi att mer medel behövs för att göra skolan i Trelleborg mer attraktiv. Mer resurser 
behövs för att ge personalen bättre förutsättningar att göra verksamheten ännu bättre. Mer resurser 
behövs för att alla elever ska få förutsättningar att nå sina mål. Genom att satsa på barn och elever i 
skola och förskola, kommer hela Trelleborg bli en bättre, tryggare och mer framgångsrik kommun. 

Att förslaget om utökade resurser ligger under ett rapportärende om delårsrapport kan ses som 
ologiskt. Efter en diskussion innan beslut skulle klubbas lyfte jag att Miljöpartiet övervägde att yrka 
på en högre summa än de föreslagna 8,5 miljonerna. Ordförande frågade om jag hade något färdigt 
yrkande. Därav önskade jag en ajournering för att kunna stämma av tankar med vår ersättare som 
deltog via länk samt med andra partier. Tyvärr hörsammade inte ordförande min förfrågan på 
ajournering. Under mina hittills sju år i kommunstyrelsen har jag inte varit med om att en förfrågan 
om ajournering inte hörsammats av ordförande. Efter att beslut var taget ajournerade dock 
ordförande mötet i femton minuter. Självklart hade det kunnat göras under punkten istället för efter. 
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